
 

Bestyrelsesmøde i Grøndalgrundejerforening. 

Dagsorden til mødet 

Lørdag den 25. November 2023 hos Birthe, Nålevej 24 
Tilstede er:  Kirsten, Verner, Lone og Birthe 

 
1. Nyt fra formand: 

a. Jeg kan godt tænke mig at vi får talt om valget 2024. 
Kirsten er hjemme igen 06.03.23, men kan ikke komme til  
generalforsamling 28.03.24. 

b. Hvor skal det afholdes? Vi forsøger flere steder. Nørbygård kan ikke 
have os. Hotel Fanø har heller ikke mulighed, men hvis vi er meget i 
bekneb må vi kontakte dem igen. 
c. Hvem står på valg og hvem ønsker at genopstille? Kirsten, Lone og 
Birthe er på valg. 
d. Jeg vil forsøge at begynde på bestyrelsens beretning, ellers 
udarbejder næstformanden, efter årets referater. Godkendes af 
bestyrelsen.  
e. Mail fra Jan Gammelgaard, Fanø kommune og Carstens spørgsmål 
tilJan Gammelgaard. 
Karen Sinning har tidligere fået denne henvendelse og afslået. 
Da der er ikke nogen sommerhus ejere der anvender Kallesbjergvej, 
man kører ikke gennem byen, men ud med Strandvejen.  
Vi afslår henvendelsen fra kommunen, det må lodsejerne klare sammen 
med kommunen. 
Landmændene kører heller ikke denne vej, men benytter vore veje.  
De må gerne sætte bom op, så vi ikke kan benytte den. 
Fra Lone : 
Evt. indkaldelse af suppleant for formanden i 3 mdr. 
Peer Quistgaard er suppleant. Lone kontakter Per, og han har 
accepteret. 

 
 

2. Nyt fra kasserer: God økonomi. 
 
 

3. Nyt fra sekretær:  intet nyt 
 
 

4. Veje. 
Tidligere besluttet at opsætte pæle på Grøndalvej? 
Aftalt at der skal sættes pæle op ved det smattede hjørne, og Grøndalvej 21. 
Hvordan går det med det. Vi skal have det bestilt. Det skal være kraftige 
pæle som på Klitten. 
Vi efterlyser regnskab for vejkassen. Hvor mange penge er der i kassen. 



Vi vil gerne have regnskabet til alle i bestyrelsen. Er der balance i de 
forskellige vejkasser. 
 

5. Grøfter. 
Vejunderføring Grøndalvej lige før Nålevej, var stoppet i går den 
24.11.2023. Der er bestilt slamsugning, regning sendes til kommunen. Det er 
Stordalbæk der er problemet. 
 

6. Hjemmesiden. Vi afventer udspil fra Carsten.  
Men vi kan bruge gmail, hvor vi også kan arkivere på drevet. 
 
 

7. Vinteropsyn. 
Mange kontakter denne gang. Ejerne er meget tilfredse med henvendelserne. 
En del steder er der lys tændt, det er måske bevist.  
 

8.  Møde med kommunen. 
Der er kommet det endelige referat fra kommunen, Skal vi have det på 
hjemmesiden? 
Ja det skal på hjemmesiden, sendes til Carsten. 
 

9.  Kaniner og invasive arter. Der ligger liste på Gmail, drevet. 
 
 

10.  Nyhedsbreve: 
Ekstra nyhedsbrev udsendt ang. parkering på havnen, gør vi noget? 
Nye medlemmer. Udmeldinger sendes til Verner. 
 

11.  Facebook.   Intet nyt 
 

12.  Evt. 
Forslag til referaterne: Kan vi ikke nøjes med at skrive om punkter der er 
referat til. 
Vi skriver intet nyt fremover på disse punkter. 
 

13. Nyt møde.     

20. januar 2024, hos Verner. Kl. 10.00 


